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Försäljning av Truckhallen 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att återremittera ärendet för att kultur- och 

fritidsförvaltningen ska undersöka om det finns utrymme för de nuvarande 

hyresgästerna att träna i andra idrottshallar och vilka de verkliga kostnaderna är. 

 

Ärendet 
I samband med att kommunfullmäktige fattade beslut om budget för 2014 

beslutades att truckhallen ska säljas. 

 

Tekniska förvaltningen skriver den 9 november 2013 att det i dagsläget är ett 

antal föreningar som hyr Truckhallen med god beläggningsgrad under kvällstid 

måndagar – torsdagar, samt vid ytterligare några enstaka tillfällen. I de delar av 

byggnaden där det finns kontor och konferensrum finns ingen hyresgäst för 

tillfället. Tekniska förvaltningen har avvaktat med att försöka hitta hyresgäster 

till dessa lokaler på grund av beslutet som fastställer att Truckhallen ska säljas.  

 

Tekniska förvaltningen skriver också att utredningen av kvarteret Fritiden 

beaktar möjligheten att bygga till Sunnerbohallen med en ytterligare idrottshall. 

 

Beredning 

Kommunstyrelsen föreslår den 3 december 2013 kommunfullmäktige besluta att 

inte sälja Truckhallen, i avvaktan på de beslut som ska fattas avseende en 

eventuell utbyggnad av idrottshall inom kvarteret Fritiden.  

 

Kommunstyrelsen föreslår också att kommunfullmäktige beslutar att ge 

kommunstyrelsen i uppdrag att hyra ut resterande lokaler i fastigheten.  

 

Kultur- och fritidsnämnden behandlade ärendet om truckhallen den 11 

december. Nämnden beslutade att godkänna förvaltningens skrivelse och att 

överlämna den till kommunstyrelsen. I skrivelsen står bland annat att kultur- och 

fritidsförvaltningen föreslår att truckhallen i dagsläget inte säljs.  

 

 

Yrkanden 

Björn Gullander (V) yrkar att ärendet återremitteras för att kultur- och 

fritidsförvaltningen ska undersöka om det finns utrymme för de nuvarande 

hyresgästerna att träna i andra idrottshallar och vilka de verkliga kostnaderna är. 

 

Anders Bondeson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att truckhallen 

inte ska säljas för närvarande. 
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Beslutsordning 

Ordföranden frågar kommunfullmäktige om ärendet ska behandlas idag eller om 

det ska återremitteras enligt Björn Gullanders (V) yrkande och finner att 

kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag.  

 

Votering 

Omröstning begärs och genomförs med följande beslutsordning: ja-röst för att 

avgöra ärendet idag och nej-röst för att återremittera ärendet. Omröstningen 

resulterar i 25 ja-röster och 23 nej-röster. En ledamot är frånvarande. Se 

omröstningsbilaga.  

 

Eftersom det krävs minst en tredjedel av ledamöternas röster för att återremittera 

ett ärende första gången har kommunfullmäktige har därmed beslutat att ärendet 

ska återremitteras enligt Björn Gullanders (V) yrkande.   

 


